



الاتحاد البرلماني الدولي  
من أجل الديمقراطية، من أجل التنمية

## المؤتمر العالمي الثامن للبرلمانيين الشباب للاتحاد البرلماني الدولي 15 و16 حزيران/يونيو 2022، شرم الشيخ، مصر

### مذكرة المعلومات

#### معلومات أساسية

إن المؤتمر العالمي للبرلمانيين الشباب، الذي يعقده الاتحاد البرلماني الدولي كل سنة، محفل فريد للنواب الشباب من أجل الاجتماع والتبادل والتعلم وتحديد الاستراتيجيات المشتركة والمبتكرة لتعزيز تمكين الشباب. وتركز دورات المؤتمر العالمي، منذ العام 2014، على مسألة تمكين الشباب، وقدمت على مر السنين توجيهات سياساتية في مجالات عدة منها المشاركة السياسية، والسلام والازدهار، وأهداف التنمية المستدامة، والإدماج الاجتماعي والاقتصادي، والتعليم، والتوظيف، والرفاه، والتعافي من جائحة كوفيد-19. وسيواصل هذا المؤتمر العمل على تحقيق هدف تمكين الشباب والنواب الشباب ولكن في مجال العمل المناخي هذه السنة.

#### المكان والتاريخ

سيعقد المؤتمر العالمي الثامن للبرلمانيين الشباب للاتحاد البرلماني الدولي يومي 15 و16 حزيران/يونيو 2022 في مركز تونينو لامبورغيني الدولي للمؤتمرات في شرم الشيخ، جمهورية مصر العربية.

#### المشاركة

المؤتمر متاح للأعضاء الشباب في البرلمانات الوطنية دون سن الـ45. إن البرلمانات مدعوة إلى إرسال وفد متوازن جندرياً من أربعة أعضاء كحد أقصى، ويُشجع أن يضم وفدها أصغر عضو لديها. يمكن للموظفين البرلمانيين الحضور أيضاً.

وإن الأعضاء المنتسبين والمراقبين في الاتحاد البرلماني الدولي، الذين يعملون في شؤون مرتبطة بالشباب، مدعوون أيضاً للمشاركة في المؤتمر، وكذلك، مؤسسات الشباب الدولية والإقليمية، والمنظمات، والبرلمانات المختارة.



## تنظيم المداوولات

تماشياً مع ممارسة الاتحاد البرلماني الدولي المعتادة، سيتمتع جميع المندوبين بحقوق متساوية للتحدث. من أجل ضمان أن النقاشات حيوية، ودينامية قدر الإمكان، ستطبق القواعد الآتية:

- لن ترد قائمة بالمتحدثين في أي بند من جدول الأعمال.
- يُطلب من المشاركين عدم قراءة بيانات معدّة، بل المشاركة بصورة طبيعية في النقاشات الحية. مع مراعاة الترتيبات التي قد يتخذها رؤساء الجلسات بحسب الظروف، لا يجوز أن تتجاوز المساهمات الشفهية ثلاث دقائق. يحق للمشاركين التحدث عدة مرات عن كل بند، خاصة للرد على بيانات أخرى.
- ستتضمن جلسات المؤتمر عروضاً من الخبراء وأهل الرأي، ومناقشات، وجلسات نقاش تفاعلية في جلسات عامة مُدارة.
- سيقدم مقرران اثنان تلخيصاً عن عمل المؤتمر في جلسته الختامية.

## الوثائق

سيحصل المشاركون على نصوص خطية عن العروض من أهل الرأي حال توافرها. ستتوزع الوثائق باللغتين الإنجليزية، والفرنسية.

وبالنسبة إلى المعلومات الأساسية عن المشاركين، ستوفر الأمانة العامة للاتحاد البرلماني الدولي، قدر الإمكان، وثائق المعلومات الأساسية بشأن المسائل قيد النقاش.

وسيتطلب من المشاركين الراغبين في توزيع الوثائق ذات الصلة إلى زملائهم توفيرها بالكمية الكافية، وإحضارها إلى قاعة الاجتماع.

## اللغات

اللغتان الإنجليزية والفرنسية هما لغتا العمل الرسميتان للاتحاد البرلماني الدولي. ستتوفر الترجمة الفورية إلى اللغات العربية، والإنجليزية، والفرنسية، والإسبانية، ومنها.

وستتوفر مقصورات إضافية للترجمة الفورية للوفود الوطنية التي ترغب في إحضار فريق المترجمين الفوريين الخاصين بها. وستتوفر على أساس الأولوية بالأسبقية. ينبغي التواصل مع الأمانة العامة للبرلمان المضيف لطلب مقصورات ترجمة فورية إضافية.

## التسجيل

يُطلب من البرلمانات والمنظمات المدعوة إلى المؤتمر العالمي تسجيل المشاركين عبر الإنترنت بموعد أقصاه 27 أيار/مايو 2022 على الرابط التالي: [/https://registration.ipu.org/d/28qvlb](https://registration.ipu.org/d/28qvlb) (مرفق رقم 1). لن يتم قبول أي تسجيلات بعد هذا التاريخ. ولأي سؤال، تجدون أدناه معلومات الاتصال للاتحاد البرلماني الدولي، ومجلس النواب في جمهورية مصر العربية:

<p>مجلس النواب في جمهورية مصر العربية المكتب التقني للمؤتمرات البرلمانية الدولية شارع 1 مجلس الشعب، القاهرة، جمهورية مصر العربية البريد الإلكتروني: <a href="mailto:caffa_parliament@hotmail.com">caffa_parliament@hotmail.com</a> الهاتف: +20227931202</p>	<p>الاتحاد البرلماني الدولي 5، شومان دو بومييه صندوق البريد 330 1218 غران-ساكونيكس - جنيف سويسرا البريد الإلكتروني: <a href="mailto:postbox@ipu.org">postbox@ipu.org</a> الهاتف: +41 22 919 41 50</p>
---	---

## تأشيرات الدخول

للدخول إلى جمهورية مصر العربية، ينبغي على جميع المشاركين في المؤتمر أن يكون بحوزتهم جواز سفر صالحاً لمدة ستة أشهر على الأقل اعتباراً من تاريخ الوصول. قد يتطلب من المشاركين تأشيرة دخول صالحة. راجع قائمة بالبلدان التي لديها ترتيبات عبر الإنترنت مع جمهورية مصر العربية على الموقع الإلكتروني التالي: <http://www.visa2egypt.gov.eg>. وللحصول على المزيد من التفاصيل، والإجراءات المتعلقة ببلدكم، بما فيها إذا لا يستفيد بلدكم من هذه الخدمة عبر الإنترنت، يرجى التواصل مع أقرب بعثة دبلوماسية أو قنصلية مصرية.



## الإقامة في الفنادق والرحلات الجوية

سيتحمل المندوبون تكاليف سفرهم الجوي وإقامتهم ومعيشتهم. وفي ما يلي الفنادق المخصصة لخدمة المندوبين في مؤتمر البرلمانين الشباب:

اسم الفندق	غرف مفردة	غرف مزدوجة
هيلتون شاركس باي	90	100
بارك ريجنسي	170	180
ريكسوس سي جيت	370	420

1. الأسعار بالدولار الأمريكي للغرفة واحدة، لليلة الواحدة.
2. الأسعار على أساس نصف إقامة في غرف عادية.
3. تشمل الأسعار جميع الضرائب.
4. ستكون Lucky Tours وكالة السفر الرسمية للمؤتمر، وتدير الإقامة في الفندق والنقل المحلي. ستوفر النقل فحسب إلى الفنادق الواردة أعلاه ومنها.
5. لحجز غرفكم، يرجى إرسال بريد إلكتروني إلى العنوان التالي: [sharm@lucky-tours.com](mailto:sharm@lucky-tours.com).
6. ينبغي الدفع إلى Lucky Tours (ترسل نسخة SWIFT عبر البريد الإلكتروني). يتم ترتيب الدفع عبر البريد الإلكتروني، ويمكن أن يتم الدفع عبر بطاقة الائتمان مسبقاً مع حسم قيمة ليلة واحدة من بطاقة الائتمان. يمكن الدفع أيضاً عبر التحويل المصرفي. في ما يلي التفاصيل عن المصرف:

رقم الحساب في البنك التجاري الدولي (CIB): 100048083085

العنوان: شارع 34 عبد الخالق ثروت، القاهرة، جمهورية مصر العربية

رمز Swift: CIBEEGCX

الرقم الدولي للحساب المصرفي (IBAN): EG470010000500000100048083085



7. ستساعد وكالة Lucky Tours جميع الحاضرين في أي احتياجات إضافية، أو للرحلات.
8. من المهم جداً إرسال تفاصيل الرحلة إلى وكالة Lucky Tours عبر البريد الإلكتروني [sharm@lucky-tours.com](mailto:sharm@lucky-tours.com) كيف يتم تنظيم النقل المحلي للوفود من الفندق إلى المطار.
- وينبغي على المندوبين إجراء حجوزاتهم مباشرة مع وكالة Lucky Tours، وكالة السفر الرسمية للمؤتمر، عبر عنوان البريد الإلكتروني أعلاه وذكر المؤتمر العالمي للبرلمانيين الشباب من أجل أن يكونوا مؤهلين للحصول على أسعار الإقامة المتفاوض عليها.
- وسيتعامل مع طلبات حجز الفنادق على أساس الأولوية بالأسبقية. ويُشجّع المندوبون على إجراء حجوزاتهم في أقرب وقت ممكن.
- والمندوبون مسؤولون عن تغطية تكاليف أماكن إقامتهم التي تدفع مباشرة إلى وكالة السفر الرسمية Lucky Tours التابعة للمؤتمر.

## رحلات الطيران

إن المندوبين مسؤولون عن ترتيبات سفرهم وينبغي أن يغطوا جميع التكاليف ذات الصلة. تقدم شركة الطيران الوطنية EGYPTAIR العروض الآتية:

1. خصم 20% على الرحلة ذهاباً وإياباً من شبكة EGYPTAIR إلى شرم الشيخ.
2. إمكانية تغيير حجز رحلة عودتكم مرة واحدة مجاناً.

الخطوات للاستفادة من العرض:

- يرجى الضغط على الرابط التالي: <https://bit.ly/3M3VtaX> أو <https://bit.ly/3NM8Z44>.
- ثم إدخال اسم المستخدم وكلمة المرور المتوفرين أدناه ومتابعة عملية الحجز.
- يرجى التأكد من أنكم اخترتم **جمهورية مصر العربية Egypt** في قائمة البلدان من أجل الدفع بالجنيه المصري أو **جميع أنحاء العالم Worldwide** في قائمة البلدان من أجل الدفع بالدولار الأمريكي.

- إن السعر الذي يتم عرضه هو السعر الإجمالي لرحلتكم بعد الخصم.
- يرجى التأكد من أن الوجهة هي شرم الشيخ.



- مدة السفر المخفّضة: من 10 حزيران/يونيو ولغاية 20 حزيران/يونيو 2022 (رحلة كاملة تنتهي بحلول 20 حزيران/يونيو).

من أجل دفع تذكرتكم بالدولار الأمريكي، يرجى استخدام أسماء المستخدم وكلمات المرور التالية:

### الدخول من جميع أنحاء العالم Worldwide:

اسم المستخدم	كلمة المرور
ypar.W.W#1	0Vr_2Hc2
ypar.W.W#2	3Yd_3Cd7
ypar.W.W#3	5Cm_1Dc3
ypar.W.W#4	0Xj_3Qg3
Ypar.W.W#5	6Qj#4Ya8

### مكتب المعلومات ومعلومات التسجيل

سيدير مجلس النواب في جمهورية مصر العربية مكتب معلومات في مطار شرم الشيخ وفي الفنادق المحددة أعلاه خلال الساعات التالية.

14 حزيران/يونيو، من الساعة 9:00 ولغاية الساعة 19:00

15 حزيران/يونيو، من الساعة 9:00 ولغاية الساعة 19:00

16 حزيران/يونيو، من الساعة 9:00 ولغاية الساعة 19:00

ويمكن جمع الشارات في مركز تونينو لامبورغيني الدولي للمؤتمرات اعتباراً من 14 حزيران/يونيو.

### النقل المحلي

سيستقبل الموظفون المندوبين عند خروجهم من الطائرة. ستوفر الأمانة العامة لجمهورية مصر العربية النقل من المطار وإلى الفندق المحدد.

ويرجى إرسال تفاصيل الرحلة مع حجز الفندق إلى وكالة Lucky Tours على البريد الإلكتروني التالي:

[sharm@Lucky-tours.com](mailto:sharm@Lucky-tours.com)



لا تشمل هذه الخدمة سيارة خصوصية وسائق. إذا كنتم ترغبون بالقيام بهذه الترتيبات، يمكنكم القيام بذلك على نفقتكم الخاصة.

وستوفر الأمانة العامة لجمهورية مصر العربية النقل بين الفنادق المحددة أعلاه ومكان انعقاد المؤتمر.

## الغداء

ستتاح أطباق غداء خفيفة ليشتريها المندوبون في مركز المؤتمرات.

## حفلة الاستقبال

سيجرى حفل عشاء في 15 حزيران/يونيو، ابتداءً من الساعة 18:30. وسيجرى في الصحراء، وتكون قواعد اللباس غير رسمية. سيتم توفير معلومات إضافية في الموعد المناسب.

## المعلومات الصحية والطبية

ستتم مشاركة المعلومات الصحية والطبية، بما في ذلك ما يتعلق بجائحة كوفيد-19، في الوقت المناسب.

## الأمن

سيتم اتخاذ جميع التدابير الأمنية اللازمة. يُطلب من المشاركين ارتداء شارات الهوية الخاصة بهم بشكل واضح في جميع الأوقات خلال فعاليات البرنامج الرسمي. يجب إبلاغ مكتب المعلومات والتسجيل في مجلس النواب في جمهورية مصر العربية بجميع الشارات المفقودة في أقرب وقت ممكن.

## المناخ

متوسط أدنى درجة حرارة في شرم الشيخ في حزيران/يونيو هو 32 درجة مئوية، بمتوسط أعلى خلال النهار يصل إلى 35 درجة مئوية.

## أنظمة العملة

لا يجوز تبادل العملات الأجنبية إلا في المطار والفندق والمصارف المجاورة. يتم قبول بطاقات الائتمان الرئيسية في الفنادق ومعظم المتاجر.

العملة الرسمية في جمهورية مصر العربية هي الجنيه المصري. يبلغ السعر حوالي 18,45 جنيهاً مصرياً مقابل الدولار الأمريكي الواحد.



## معلومات أخرى مفيدة

- المنطقة الزمنية: التوقيت المحلي في شرم الشيخ بتوقيت جرينتش +2 ساعة.
- الكهرباء: الإمدادات الكهربائية هي 220 فولت. المقابس الكهربائية (المنافذ) المستخدمة في جمهورية مصر العربية هي من النوع C و F (المعيار الأوروبي).
- الهاتف: رمز البلد +20.
- المكالمات الدولية من شرم الشيخ: 00 + رمز البلد + رمز المدينة + الرقم.
- مركز الطوارئ والاستجابة العملياتية المصري (الشرطة، والإطفاء/الإنقاذ، والإسعاف) –  
الهاتف: 122







Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.

# المؤتمر العالمي الثامن للبرلمانيين الشباب

شرم الشيخ، جمهورية مصر العربية

15 - 16 حزيران/يونيو 2022

مرفق رقم 1

نظام التسجيل





Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.

المكان

شرم الشيخ، جمهورية مصر العربية

التاريخ

15 - 16 حزيران/يونيو 2022

## Eighth Global Conference of Young Parliamentarians

Register

### المؤتمر العالمي الثامن للبرلمانيين الشباب

تسجيل

يعتبر المؤتمر العالمي للبرلمانيين الشباب السنوي للاتحاد البرلماني الدولي منبراً فريداً لأعضاء البرلمان الشباب ليجتمعوا، وليتبادلوا استراتيجيات مشتركة ومبتكرة ويتعلموها ويحددها من أجل النهوض بتمكين الشباب. في العام 2022، لا ترد أي مسألة ملّحة ومهمة أكثر من العمل بغية كبح تغير المناخ والاحتباس الحراري. سيضم المؤتمر العالمي الثامن للبرلمانيين الشباب برلمانيين شباب من جميع أنحاء العالم من أجل تنسيق العمل البرلماني للتخفيف من تأثير تغير المناخ وضمان ألا يتعدى الاحتباس الحراري 1.5 درجة مئوية، تماشياً مع اتفاق باريس للمناخ.

والمؤتمر متاح لمشاركة الأعضاء الشباب في البرلمانات الوطنية. يرجى من البرلمانات الوطنية إرسال وفد لا يتخطى عدده أربعة برلمانيين شباب (45 عاماً كحد أقصى للسّن) للمشاركة في المؤتمر. ينبغي أن تتألف الوفود من ممثلين من الرجال والنساء والأعضاء الأصغر في البرلمان.



## أهلاً بكم إلى نظام التسجيل في فعالية الاتحاد البرلماني الدولي

يرجى تسجيل المندوبين الخاصين بكم إلى المؤتمر على الموقع الإلكتروني التالي من خلال الضغط على زر تسجيل Register.

تسجيل الآن (مرفق رقم 1-أ)

<https://registration.ipu.org/event/5327fd7e-ba04-4581-93cb-a7f6a2a33283/regProcessStep1:46d492eb-2a3e-45c5-8c19-c386c6b3f9e5>

تسجلت من قبل؟

### التفاصيل

المنظمان	أين	متى
الأمانة العامة للاتحاد البرلماني الدولي مجلس النواب في جمهورية مصر العربية	شرم الشيخ جمهورية مصر العربية	15 حزيران/يونيو 2022 – 16 حزيران/يونيو 2022 17:30 – 09:30
إضافة إلى الجدول الزمني		

\* يلتزم الاتحاد البرلماني الدولي باحترام خصوصية الأفراد الذي يتعامل معهم. تتوفر المزيد من المعلومات حول ممارسات الخصوصية على الرابط التالي: <https://www.ipu.org/privacy-statement>.

معلومات عن الفعالية

تسجيل





Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.



## Eighth IPU Global Conference of Young Parliamentarians

# Young MPs for Climate Action

15 and 16 June 2022, Sharm el-Sheikh (Egypt)

### Information note

#### BACKGROUND

The IPU's annual Global Conferences of Young Parliamentarians are unique platforms for young members of parliaments to get together, exchange, learn and define common and innovative strategies to advance youth empowerment. Since 2014, the Global Conferences have focused on youth empowerment and have provided policy orientation in areas such as political participation, peace and prosperity, the Sustainable Development Goals (SDGs), social and economic inclusion, education, employment, well-being, and the recovery from the COVID-19 pandemic. This Conference will continue the objective of empowering young parliamentarians and youth, this time on the topic of climate action.

#### VENUE AND DATE

The Eighth IPU Global Conference of Young Parliamentarians will take place on 15 and 16 June 2022 at the Tonino Lamborghini International Convention Center, in Sharm el-Sheikh, Egypt.

#### PARTICIPATION

The Conference is open to young members of national parliaments under 45 years of age. Parliaments are invited to send a gender-balanced delegation of a maximum of four members and are encouraged to **include their youngest members in their delegation**. Parliamentary staff members may also attend.

IPU Associate Members and Observers that work on youth-related matters are also invited to take part in the Conference, as are select international and regional youth associations, organizations and parliaments.

#### ORGANIZATION OF PROCEEDINGS

In keeping with standard IPU practice, all delegates will have equal speaking rights. In order to ensure that the discussions are as vibrant and dynamic as possible, the following rules will apply:

- There will be no list of speakers on any agenda item.
- Participants are asked to not read out prepared statements, but rather to engage naturally in lively discussions. Subject to arrangements that the Chairs of sessions may make depending on the circumstances, oral contributions may not exceed three minutes. Participants may speak several times on each item, particularly to respond to other statements.
- The Conference sessions will include presentations by experts and resource persons, debates and interactive discussion panels in moderated plenary sessions.
- Two Rapporteurs will sum up the work of the Conference at its concluding session.

## DOCUMENTS

Participants will receive the written texts of the presentations by the resource persons as they become available. Documents will be distributed in English and French.

For the background information of participants, the IPU Secretariat will, as far as possible, make background documentation available about the issues under discussion.

Participants wishing to distribute relevant documents to their colleagues will be required to provide them in sufficient quantities and to bring them to the meeting room.

## LANGUAGES

English and French are the official working languages of the IPU. Simultaneous interpretation will be available into and from Arabic, English, French and Spanish.

A number of additional interpretation booths will be available for those national delegations that wish to bring their own team of interpreters. These will be provided on a first-come, first-served basis. Requests for an additional simultaneous interpretation booth should be made to the secretariat of the host parliament.

## REGISTRATION

The parliaments and organizations invited to the Global Conference are requested to register their participants online no later than **27 May 2022** at the following link: <https://registration.ipu.org/d/28qvlb/>. **Registrations made after this date will not be accepted.** For any questions, the contact information for the IPU and the Egyptian House of Representatives can be found below:

<b>Inter-Parliamentary Union</b> 5, Chemin du Pommier Case postale 330 1218 Grand-Saconnex – GENEVA Switzerland Email: <a href="mailto:postbox@ipu.org">postbox@ipu.org</a> Tel.: +41 22 919 41 50	<b>Egyptian House of Representatives</b> The Technical Office of International Parliamentary Conferences 1 Majlis El-Shab St., Cairo, Egypt Email: <a href="mailto:caffa_parliament@hotmail.com">caffa_parliament@hotmail.com</a> Tel.: +20227931202
--	---

## VISAS

For entry into Egypt, all Conference participants must have a passport valid for at least six months following the arrival date. Participants may also require a valid visa. Consult the list of countries that have online arrangements with Egypt at [www.visa2egypt.gov.eg](http://www.visa2egypt.gov.eg). For more relevant details and procedures related to your particular country, including if your country does not benefit from this online service, please contact the nearest Egyptian diplomatic or consular Mission.

## HOTEL ACCOMMODATION AND FLIGHTS

Delegates will bear the costs of their air travel, accommodation and subsistence. The following are the hotels designated to service delegates to the Conference of Young Parliamentarians:

Hotel name	Single rooms	Double rooms
Hilton Sharks Bay	90	100
Park Regency	170	180
Rixos Seagate	370	420

1. Rates are in USD per room per night.
2. Rates are on a half-board basis in standard rooms.
3. Rates include all taxes.
4. LUCKY TOURS will serve as the official Conference travel agency managing hotel stay and local transportation. It will provide transportation only to and from the above hotels.
5. **To reserve your rooms, please email: [sharm@lucky-tours.com](mailto:sharm@lucky-tours.com).**
6. Payments for the hotel shall be made to LUCKY TOURS (SWIFT copy to be sent by email). Payment should be arranged by email and can be made by credit card in advance with a one-night fee held from the credit card. Payments can also be made via bank transfer. The bank details are as follows  
 CIB BANK ACCOUNT NUMBER: 100048083085  
 ADDRESS: 34 ABDEL KHALEK SARWAT STREET, CAIRO, EGYPT  
 SWIFT CODE: CIBEEG CX  
 IBAN: EG470010000500000100048083085
7. LUCKY TOURS will assist all attendees for any extra needs or excursions.
8. It is of utmost importance to send flight details to LUCKY TOURS via e-mail [sharm@lucky-tours.com](mailto:sharm@lucky-tours.com) so that local transportation is organized from the airports to the hotels of delegations.

Delegates should make their reservations directly with LUCKY TOURS, the official Conference travel agency, via the email address above **and mentioning the Global Conference of Young Parliamentarians** in order to be eligible for the negotiated accommodation rates.

Requests for hotel reservations will be dealt with on a first-come, first-served basis. Delegates are encouraged to make their reservations as soon as possible.

Delegates are responsible for covering the cost of their accommodation, which is payable directly to LUCKY TOURS, the official Conference travel agency.

## FLIGHTS

Delegates are responsible for all air travel arrangements and shall cover all related costs.

EGYPTAIR the national airline offers the below:

1. 20 % Discount on round trip flight from EGYPTAIR network to Sharm El- Sheikh.
2. 1 free change reservation on your return flight.

Steps to benefit from the offer:

- Click on the following url: <https://bit.ly/3M3VtaX> or <https://bit.ly/3NM8Z44>.
- Then enter given username & password provided below proceed with your booking.
- Make sure that you selected **Egypt** in the Country list to pay in **Egyptian pound** or **Worldwide** in the Country list to pay in **US Dollars**.
- The fare that will be displayed is the total fare for your flight after discount.
- Please make sure that your destination is Sharm El- Sheikh (SSH)
- Discounted travel period: from 10 June till 20 June 2022 (Whole trip to be completed by 20 June).

To pay your ticket in USD, please use the following usernames and passwords:

### Worldwide login:

UserName	Password
yparW.W#1	0Vr_2Hc2
yparW.W#2	3Yd_3Cd7
yparW.W#3	5Cm_1Dc3
yparW.W#4	0Xj_3Qg3
yparW.W#5	6Qj#4Ya8

## **INFORMATION DESK AND REGISTRATION INFORMATION**

The Egyptian House of Representatives will run an information desk at Sharm el-Sheikh Airport and in the above designated hotels during the following hours.

- 14 June, from 09:00 to 19:00
- 15 June, from 09:00 to 19:00
- 16 June, from 09:00 to 19:00

Badges can be collected at the Tonino Lamborghini International Conference Center as of 14 June.

## **LOCAL TRANSPORT**

Upon arrival delegates will be welcomed by staff upon exiting the plane. The Egyptian Secretariat will provide delegates with ground transfers between the airport and the designated hotel.

Please send flight details with the hotel reservation to LUKCY TOURS at: [sharm@Lucky-tours.com](mailto:sharm@Lucky-tours.com).

This service does not include a private car and driver. If you wish to make such arrangements, you may do so at your own expense.

The Egyptian Secretariat will provide transportation between the above hotels and the Conference venue.

## **LUNCH**

Light meals for lunch will be made available for purchase by delegates at the Conference Center.

## **RECEPTION**

A gala dinner will take place on 15 June, starting at 18:30. It will take place in the desert, dress code will be casual. More details will follow in due course.

## **HEALTH AND MEDICAL INFORMATION**

Health and medical information, including with regard to the COVID-19 pandemic, will be shared in due course.

## **SECURITY**

All necessary security measures will be taken. Participants are requested to wear their ID badges in a visible manner at all times during official programme events. All lost badges must be reported as soon as possible to the information and registration desk of the Egyptian House of Representatives.

## **CLIMATE**

The average minimum temperature in Sharm el-Sheikh in June is 32°C, with an average daytime high of 35°C.

## **CURRENCY REGULATIONS**

Foreign currency may only be exchanged at the airport, hotel and nearby banks. Major credit cards are accepted in hotels and most shops.

The official currency in Egypt is the Egyptian Pound (EGP). The rate is approximately 18.45 EGP to 1 US dollar.

## **OTHER USEFUL INFORMATION**

- Time zone: Local time in Sharm el-Sheikh is GMT +2 hours.
- Electricity: The electrical supply is 220 Volts. Electrical sockets (outlets) used in Egypt are type C and F (European standard).
- Telephone: Country code +20.
  - International calls from Sharm el-Sheikh: 00 + country code + city code + number.
  - Egyptian Emergency and Operative Response Center (Police, Fire/Rescue & Ambulance) – Tel.: 122



Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.



English

Français

[Home](#) | [I Say Yes!](#) | [Contact Us](#)



**DATE**  
15 - 16 June 2022



**LOCATION**  
Sharm El-Sheikh, Egypt

# Eighth Global Conference of Young Parliamentarians

Register

The annual IPU Global Conference of Young Parliamentarians is a unique platform for young Members of Parliament to meet, exchange, learn and identify common and innovative strategies to advance youth empowerment. In 2022, no issue is more urgent and vital than action to curb climate change and global warming.

The Eighth Global Conference of Young Parliamentarians will bring together young MPs from around the world to coordinate parliamentary actions to mitigate the impact of climate change and maintain the global temperature increase well below 2°C, and preferably below 1.5°C, in line with the Paris Agreement.

The Conference is open to the participation of young members of national parliaments. National parliaments are invited to send a delegation of up to four young parliamentarians (age limit 45) to participate in the Conference. Delegations should be composed of representatives of both sexes and the youngest members of parliament.

## Welcome to the Inter-Parliamentary Union (IPU) Event Registration System

Please register your delegates for the Conference on this website by clicking the Register button.

Register Now

[Already registered?](#)

## DETAILS

### When

15 June 2022—16 June 2022  
09:30-17:30

Add to Calendar

### Where

Sharm El-Sheikh  
Egypt

### Organizers

IPU  
House of Representatives of  
Egypt

*\*The IPU is committed to respecting the privacy of the people it engages with. More information about our privacy practices is available at this link <https://www.ipu.org/privacy-statement>.*

Event Information

Register